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2015-es év során három ülés volt, ebből kettőn tudtam részt venni, mert a harmadik értekezlet 
azonos napon volt a pályabizottsági üléssel. Beszámolóimat a Titkárságnak elküldtem. 
Valamennyi ülésen igyekeztem képviselni a hazai érdekeket, de általában a Baja versenyekét 
is - ezek az új bizottság érdeklődési köréből kissé kijjebb csúsznak. Ez előrevetíti, hogy előbb-
utóbb sajnos visszatér az önálló baja kupa, és az ilyen versenyek számát is csökkenteni 
kívánják. Az FIA komoly lépéseket tesz a FIM/UEM-mel történő együttműködés érdekében, 
javaslom ezt hazai szinten is megtenni. Az új szabályok megjelenésére az érintettek figyelmét 
felhívtam.   

 

Egyebek 

2015-es év során június elején véletlen szerencsés egybeesés miatt éppen Párizsban 
tartózkodtam, mikor az ETRC bizottság naptárt tárgyaló ülése volt. Főtitkár úr megkért, hogy 
ezen vegyek részt. Az ülés meglehetősen viharosra sikerült, mert a sok év után visszatérő 
magyar kamionverseny általunk tervezett időpontja sokaknak nem tetszett, annyit sikerült 
elérnem, hogy a csapatokkal történő egyeztetés után újratárgyalják az ügyet. Itt is sajnálattal 
kell megállapítanom, hogy folyamatos időzavarban vagyunk. Végül is az ETRC futam sikeresen 
és az általunk megkívánt időpontban megrendezésre került. Célszerűnek tartom 
általánosságban is a nemzetközi versenyek szervezését, dátumainak egyeztetését sokkal 
korábban elkezdeni. 
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